
                                                    

 

Školní fórum 2025 

Dne 13. května 2025 se v zasedací místnosti městského úřadu uskutečnil už druhý ročník Školního fóra, 
organizovaného Zdravým městem Bystřice ve spolupráci se základní školou. Dvacet žáků druhého 
stupně usedlo ke „kulatým stolům“, aby diskutovali, vyměňovali si názory a hledali možnosti, jak vylepšit 
školu i veřejný prostor města. Výsledkem bylo množství podnětných návrhů, z nichž žáci vybrali 
hlasováním ty nejdůležitější. Podněty na změny ve škole byly navíc v červnu předloženy všem žákům 
druhého stupně, aby hlasováním určili jejich priority. 

Nápady na změny ve městě 

V kategorii návrhů pro město se na prvním místě umístila rekonstrukce toalet na Stadionu, 

následována požadavkem na rozmístění více odpadkových košů a kontejnerů ve městě. Třetí příčku 

obsadila myšlenka na vybudování dráhy pro RC autíčka. Mezi dalšími nápady se objevila možnost 

vybudování supermarketu, více parkovacích míst v ulici Nová či údržba budovy vlakového nádraží. 

Všechny přednesené návrhy byly předány vedení města k posouzení. 

Hlasování o změnách ve škole 

Návrhy na změny ve škole prošly dvěma koly hlasování. Na samotném zasedání byly pojmenovány 

podněty, které pak byly v průběhu měsíce června předloženy všem žákům druhého stupně, aby svým 

hlasováním stanovili, co chtějí změnit nejvíce. Největší podporu získal požadavek na delší přestávky, 

následovaný opravou ploch na sportovním hřišti a rekonstrukcí laviček v aule školy i před budovou 

pod lípou. Dále se objevily návrhy na aktivnější školní parlament, kvalitnější projektor do učeben ČJ, VV 

a lepší výmalbu tříd. Podle slov ředitelky školy se některé návrhy budou realizovat již v průběhu léta. 

Akce se konala za účasti místostarosty a politika zdravého města Bystřice Mgr. Daniela Štěpánka, 

ředitelky školy Mgr. Jany Servusové a paní učitelky Mgr. Ivety Vohralíkové. Žáci nejen diskutovali o 

podnětech, ale také se zapojili do vědomostního kvízu, jak znají své město, což dodalo celému 

dopoledni příjemnou atmosféru. 

Akce přinesla konkrétní návrhy na zlepšení, ale také ukázala, že žáci naší školy mají chuť podílet se na 

utváření prostředí kolem sebe. Děkujeme všem za skvělou spolupráci a těšíme se na další ročník! 

 

Soňa Jakubková 

koordinátorka Zdravého města a MA21 



  

 

 

  


